

Biblical Reflection 9:  
(In Burmese)

ချစ်ခင်ရပါသော မိတ်ဆွေများ၊လုပ်ဖော်ဆောင်ဖက်များနှင့် ကျောင်းသား/သူများခင်ဗျား... အမှန်တကယ် အခြေခံကျသောအရာကိုလုပ်ဆောင်ဖို့ အဆင်သင့်ဖြစ်နေပါပြီလား



"မကောင်းမှုကို ကောင်းမှုဖြင့်ကျော်လွှားကြစို့"  
၁ရာစုအချိန်၊ အာရှမိုင်းနားတွင်ရှိနေသော  
အနည်းငယ်သောခရစ်ယာန်လူစုဆီသို့ တမန်တော်ပေတရု  
စာရေးသားပေးပို့ချိန်၌ ထိုသူတို့သည်  
ယခုမြန်မာပြည်သားများကြုံတွေ့နေရသော ဒုက္ခများလောက်  
ဆိုးရွားပြင်းထန်မည်မဟုတ်ဟု ကျွန်ုပ်ယူဆပါသည်။  
သို့သော်အချို့ခရစ်ယာန်များအနေဖြင့် ခွဲခြားဆက်ဆံ ခံရပြီး  
ယုံကြည်မှုအတွက် ညှင်းပန်းနှိပ်စက်မှုကိုပင်ခံစားခဲ့ရသည်။

နှစ်အနည်းငယ်အကြာတွင် အချို့ခရစ်ယာန်များသည် ရောမမြို့တော်၌ နီရိုးဘုရင်၏ဥယျာဉ်ထဲတွင်  
မီးတိုင်အဖြစ်မီးတင်ရှို့ခံရခြင်း၊ ကော်လက်စီယမ်သားသတ်ကွင်းကြီးထဲတွင်  
သားရဲကောင်များ၏အစိမ်းလိုက်ကိုက်ဖြတ်သတ်ဖြတ်ခြင်း စသည်တို့ကိုခံစားခဲ့ရပါတော့သည်။  
ဒုက္ခခံစားနေရသော ခရစ်ယာန်များအတွက် တမန်တော်ရှင်ပေတရု ပြောကြားသောစကားအများစု  
မှာသင်တို့မျှော်လင့်ထားသောစကားများသာဖြစ်သော်လည်း၊ သူပြောသောအချို့စကားများမှာ အတော်လေး  
အံ့အားသင့်ဖွယ်ဖြစ်နေခဲ့သည်။ ဥပမာ-

"ချစ်သူတို့ ဝိညာဉ်နှင့်စစ်ပြိုင်တတ်သော ကိုယ်ကာယတပ်မက်ခြင်းတို့ကို ရှောင်မည်အကြောင်း၊ ဧည့်သည်  
အာဂန္တုကဲ့သို့သော သင်တို့ကိုငါတောင်းပန်၏။ သာသနာပလူ တို့သည်သင်တို့ကိုကဲ့ရဲ့ပြစ်တင်ကြသည်အမှု  
မှာ ဘုရားသခင်ကြည့်ရှုစီရင်တော်မူသောနေ့ရက်၌၊ သင်တို့၏ကောင်းသောအကျင့်ကိုသူတို့သည် ထောက်ရှု  
၍ဘုရားသခင်ကိုချီးမွမ်းမည်အကြောင်း၊ သူတို့ရှေ့၌တင့်တယ်လျောက်ပတ်စွာကျင့်နေကြလော့"

(ရှင်ပေတရု သြဝါဒစာ ပဌမစောင် ၂:၁၁-၁၂)

ယခုဖြစ်ပျက်နေသောအခြေအနေများဖြင့် ဤကျမ်းချက်ကို ချိန်ထိုးနိုင်သည်။

၁. ဤတိုက်ပွဲသည် ရက်စက်ဆိုးသွမ်းသောလူသားအင်အားစုဖြင့်သာ တိုက်နေရခြင်းမဟုတ်ပေ။ ကျွန်ုပ်တို့  
တစ်ဦးစီထဲတွင်လည်း အပြစ်လွှမ်းမိုးသော "ဇာတိစိတ်" ရှိနေပြီး  
ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်နှင့်ဆိုင်ပြိုင်တိုက်ခိုက်ရန် ရန်တကြွကြွဖြစ်နေသည်။  
တိုက်ခိုက်ရန်ပြုလာမည့်သူကိုသာမက၊ ဘုရားသခင်၏အလိုတော်နှင့်ဆန့်ကျင်  
သောမိမိတို့၏ပင်ကိုယ်သိစိတ်ကိုလည်း ထိန်းသိမ်းတတ်ရန်လိုသည်။ အပြစ်ပြုသော ဇာတိစိတ်ကိုလွှမ်းမိုး

ခွင့်ပေးလိုက်ပါက ဤတိုက်ပွဲတွင်ကျွန်ုပ်တို့ရှုံးမည်ဖြစ်သည်။ မိမိကိုယ်ကို ဖျက်ဆီးပစ်လိုက်ခြင်းပင်ဖြစ်သည်။

၂. ရန်သူတို့၏ဖျက်ဆီးရမ်းကားသောအမှုအကျင့်နှင့်ဆန့်ကျင်လျက်၊ ကောင်းမှုပြုရန် ဘုရားသခင်က ကျွန်ုပ် တို့ကိုခေါ်နေပါသည်။ သို့သော်တစ်ခါတစ်ရံ မတရားစွပ်စွဲ၊ ကြမ်းတမ်းစွာဆက်ဆံခံရနိုင်သည်။ သို့သော်ဘုရား သခင်က ကျွန်ုပ်တို့ ဂုဏ်သိက္ခာရှိစွာတုံ့ပြန်ရန် မျှော်လင့်နေသည်။ ကောင်းစွာတုံ့ပြန်ခြင်းဖြင့် ဘုရားသခင်နှင့် မိမိယုံကြည်ခြင်း အကြောင်းကောင်းစွာသက်သေခံလျက်ရှိပါသည်။ ထိုကဲ့သို့ပင်.. ဒုက္ခဆင်းရဲရောက်ချိန်တွင် ခရစ်ယာန်များအနေဖြင့် မေတ္တာဖြင့်တုံ့ပြန်ရန် တမန်တော်ပေါလုက ရောမဩဝါဒစာတွင်ရေးသားခဲ့သည်။

"စစ်မှန်သောမေတ္တာရှိစေလော့။ ဆိုးညစ်သောအမှုကို ရှုံ့ရှာမုန်းတီးကြလော့။ ကောင်းမွန်သောအမှု၌မှီဝဲဆည်း ကပ်ကြလော့။...မြော်လင့်လျက်ဝမ်းမြောက်ကြလော့။ ဆင်းရဲဒုက္ခရောက်သောအခါ သည်းခံကြလော့။ ဆုတောင်းပဋ္ဌနာပြုခြင်းအမှုကိုအမြဲပြုကြလော့.... သင်တို့ကိုညှဉ်းဆဲသောသူတို့အဘို့မေတ္တာပို့ကြလော့။ ဝမ်းမြောက်သောသူတို့နှင့်အတူ ဝမ်းမြောက်ခြင်းကို၎င်း၊ ငိုကြွေးသော သူတို့နှင့်အတူ ငိုကြွေးခြင်းကို၎င်း ...အဘယ်သူ့ကိုမျှရန်တုံ့မမှုကြနှင့်။ သင်တို့သည် တတ်နိုင်သမျှအတိုင်း လူအပေါင်းတို့နှင့် အသင့်အတင့် နေကြလော့။ ချစ်သူတို့ သူတပါးသည် သင်တို့ကိုပြစ်မှားလျှင် ကိုယ်တိုင်အပြစ်ပြန်၍မတုံ့ကြနှင့်။ အမျက်တော်ကို အခွင့်ပေးကြလော့။ ကျမ်းစာလာသည်ကား ငါသည် အပြစ်တရားကိုစီရင်ပိုင်၏။ အပြစ်နှင့်အလျောက် ငါဆပ်ပေးမည်ဟု ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူ၏။.. အဆိုးအားဖြင့်အရှုံးမခံနှင့်။ အကောင်းအားဖြင့်အဆိုးကိုနိုင်လော့။" (ရောမ ၁၂:၉-၂၁)

ဤကျမ်းပိုဒ်များသည် စွမ်းအားနှင့်ပြည့်ဝပါသည်။ သို့သော်လူအများစုထင်သလိုမဟုတ်ပေ။ ကမ္ဘာကြီး ၏တုံ့ပြန်မှုမျိုးလည်းမဟုတ်ပေ။ ကျွန်ုပ်၏ ဇာတိသဘောနှင့်လည်းမတူညီပေ။ ကျွန်တော်ကို (သို့မဟုတ်) ကျွန်တော်ချစ်ခင်သောသူတစ်ယောက်ယောက်ကို ထိပါးလာပါက ကျွန်တော်ပြန်တုံ့ပြန်မည် ဖြစ်သည်။ တစ်ချို့ရုတ်များတွင် ကျွန်တော်ဒေါသထွက်သည်။ ရန်မတုံ့ပြန်ဘဲ ဆုတောင်းနေရမည်ကို မလုပ်ချင်ပေ။ ပြန်လည်တိုက်ခိုက်ချင်သည်။ လက်တုံ့ပြန်ချင်မိသည်။

ဤအရာသည် ဝိညာဉ်တော်ဦးဆောင်သောလူ မဟုတ်ပေ။ ဘုရားဂုဏ်တော်ချီးမွမ်းစေသော အပြုအမူမျိုးလည်းမဟုတ်ပေ။ ကျွန်ုပ်ကိုနာကျင်စေပြီး အခြေအနေကိုသာ ပို၍ဆိုးရွားလာစေပါသည်။ ခရစ်ယာန်တို့အနေဖြင့် မကောင်းမှုကို ကောင်းမှုဖြင့်တုံ့ပြန်ရမည်သာဖြစ်သည်။ စစ်မှန်သော ခရစ်တော်၏ နောက်လိုက်တစ်ဦးသည် ယုံကြည်ခြင်း၊ မျှော်လင့်ခြင်းနှင့် ချစ်ခြင်းမေတ္တာကိုပြသမည်သာဖြစ်သည်။ ဘုရားသခင်သည် တရားမျှတပါသည်။ သူ့အပေါ်ယုံကြည်ထားသည့်အတိုင်း တစ်နေ့တွင် ကျွန်ုပ်တို့ ခံစားခဲ့ရသော မတရားမှုများကို ဘုရားသခင်က စီရင်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ ယခုအချိန်တွင် ခရစ်တော်၏

မေတ္တာနှင့် အလင်းတရားကိုဆင်ခြင်လျက် မကောင်းမှု၏လွှမ်းမိုးအုပ်စိုးမှုမခံဘဲ ကျော်လွှားအနိုင်ယူရမည် ဖြစ်သည်။

ယနေ့ကျွန်ုပ်ကိုသွန်သင်သည်မှာ ဤကျမ်းချက်များဖြစ်သည်။ သင့်ကိုရော မည်သို့သွန်သင်ပါသနည်း။

ခရစ်တော်၏မေတ္တာဖြင့်

Dr. Tim @ ဦးထင်ကျော်

ဘာသာပြန်- Saw Newton